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Πρακτικά Συνεδρίασης 

Δημοτικού Συμβουλίου 

30/19 

 

 

Ημερομηνία: 13 Δεκεμβρίου 2019 

 

Ώρα έναρξης: 17:00΄ 

 

Ώρα Λήξης: 20:00΄ 

 

Παρόντες:  

 

κ. Θεόδωρος Πυρίλλης       Δήμαρχος  

κ. Αβραάμ Μουλαζίμης         Αντιδήμαρχος (από 17:20΄ μέχρι 18:10΄)  

κ. Κυριάκος Ιωακείμ   Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  

κ  Γιώργος Καράς         Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου 

κ. Ανδρέας Λοΐζου   Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  

κ. Στάθης Κωνσταντίνου  Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  

κα. Μαρία Μουλαζίμη Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι 18:50΄) 

κα. Τασούλα Τσόκκου        Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι 19:05΄) 

κ. Μιχάλης Τσιολάκης  Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου 

κ. Λοΐζος Λοΐζου          Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (από 18:10΄) 

 

Απόντες: 

 

κ. Τόμης Φλουρέντζου Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  

κ. Τάσος Βλίττης          Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου 

κ. Γιαννάκης Ποταμός        Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  

 

Παρακαθήμενοι:  

 

κ. Τρύφωνας Κουτσόλουκας    Δημοτικός Γραμματέας  - πρακτικογράφος  

κ. Χρήστος Μιχαηλίδης    Μελετητές Στρατηγικού Σχεδιασμού Τουρισμού  

κ. Πάμπος Μιχαηλίδης         

 

Ο κ. Δήμαρχος δήλωσε ότι υπάρχει απαρτία αφού είναι παρόντα οκτώ μέλη και ότι 

πρόσκληση σύμφωνα με τους κανονισμούς για την παρούσα συνεδρίαση έχουν 

παραλάβει έγκαιρα όλα τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου συμπεριλαμβανομένων των  

κ. Τ. Φλουρέντζου, Τ. Βλίττη και Γ. Ποταμού που απουσιάζουν καθώς και των                       

κ. Α. Μουλαζίμη και Λ. Λοΐζου  που απουσίαζαν κατά την έναρξη της συνεδρίασης.  
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Παρουσίαση μελέτης Στρατηγικού Σχεδιασμού Τουρισμού. Αρ. Φακ.: 7.0.10/2 

 

Κλήθηκαν και εισήλθαν στην αίθουσα συνεδριάσεως οι μελετητές εκ μέρους της 

εταιρείας Cypronetwork στην οποία κατακυρώθηκε η σχετική προσφορά.  

 

Οι μελετητές παρουσίασαν, ανέλυσαν και επεξήγησαν την μελέτη που ετοίμασαν και 

αφού απάντησαν σε διάφορες διευκρινιστικές ερωτήσεις αποχώρησαν από την αίθουσα 

συνεδριάσεως. 

 

Η μελέτη βρίσκεται καταχωρημένη στο φάκελο αρ. 7.0.10/2,  Κ144 μέχρι K246.  

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως αντίγραφο της πιο πάνω μελέτης δοθεί στα 

μέλη για μελέτη και να τεθεί σε επόμενη συνεδρίαση για λήψη αποφάσεων. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Θεόδωρος Πυρίλλης  

Δήμαρχος                                                                       

 

 

 


